
 

 

 

 

Bestyrelsesmøde den 24 november 2016 

Udkast til referat  

Deltagere:   Poul, Knud-Peder, Søren suppleant, Lasse og Jørgen (ref.) Fraværende: Leslie, Finn og 
Søren C. 

 

Formøde med maritime haver: 

 Bestyrelsen for maritime  haver havde bedt om et møde, for at undersøge mulighederne 
for et fremtidigt  samarbejde. 

 Formand Morten gav en kort orientering om havernes aktiviteter, og de ønsker som 
haverne kunne have om et fremtidigt samarbejde: 

Adgang til fælleshuset i begrænset omfang, dvs. bestyrelsesmøder, generalforsamling og 
fællesarrangementer for foreningernes medlemmer. 

Bestyrelsen tog gennemgangen til efterretning.  

 

1. Godkendelse af dagsorden OK 

2. Opfølgning på referat fra sidste møde 

Ingen bemærkninger 

3. Orientering fra formanden:  

Vi har fået foræret en skulptur af en sæl, (hugget i sten) Poul har besigtiget sælen og siger 
god for kvaliteten. Vi tager imod tilbuddet, forslag til placering ved badebroen. 

Sponsorbrev gennemgået med følgende rettelser:  

Guldfisk erstattes af sponsorfisk, så der ikke opstår misforståelser. 

 

 

4. Orientering fra kasserer 
Ingen udsving på nuværende tidspunkt. Der er penge til ombygningen 

 

5. Orientering fra udvalg 
Ombygningen går efter planen, forventes færdig ultimo april. 

 

6. Dato for næste møde. 

Forslag 25 januar. 

7. Evt. 

Fiskelaggen har bevilliget midler til belægning på hele pladsen ved isværket. Arbejdet er i 
gang. 

Havernes henvendelse blev diskuteret: ikke så omfattende som først antaget. Enighed om 
at evt. samarbejde skal vedtages på en generalforsamling. 

I første omgang henvises til den normale udlejnings procedure, da foreningerne har flere 
sammenfaldende medlemmer. 

 

 
 


